
Spørsmål fra Merkesdal (A) – utvida tilbod på hurtigbåt 

Linda Merkesdal har stilt slikt spørsmål:  

NORLEDs hurtigbåt passerer dagelig forbi Brattholmen (4 ganger i hver retning). Hurtigbåten er 
innom Flesland kai både til, og fra Bergen.  

Det ville tatt få minutter ekstra å kjøre hurtigbåten innom Brattholmen kai. Kaien skal ikke ha behov 
noe oppjustering for å realisere dette. Et slikt tilbud, vil også kunne avlastet veinettet inn mot 
Bergen sentrum  

Busser mellom Straume og Brattholmen er forholdsvis tilpasset i tid, det kan også være mulig å 
tilpasse evt anløpstider for hurtigbåter.  

Hvilke muligheter er det for å få på plass et slikt type tilbud?  

Fylkesdirektør mobilitet og kollektivtransport:  

Skyss gjennomførte i 2019 ei utgreiing om mogleg båtsamband mellom Sotra og Bergen. Som del 
av utgreiinga er det vurdert mogleg stopp for eksisterande båtsamband som passerer Bratholmen; 
Sunnhordlandsruta og Hardangerfjordekspressen. Utgreiinga er lagt fram for utvalet for miljø og 
samferdsel i Hordaland i april 2019 (RS30/19). Viser ellers til RS-8/2020 til møte i SAMO 
13.02.2020 om vidare handsaming av utgreiinga med høyringsuttalar frå kommunar og næringsliv.


